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Afdelingsmøde Referat nr.
781

Til stede var:
Fra hovedbestyrelsen:
Finn Marquardsen (FMA) og Preben Nielsen (PN)

Fra administrationen:
Torben Thygesen (TTH) og Søren Steen Kindberg (SSK)

Fra afdelingen: 31 beboere

Dag og år:
Søndag, den 23. februar 2025, kl. 9.00 på Hol-
ger Drachmanns Gade 1.
Afdelingsmøde for afd. 15 (Kløvermarken 17-
87 og 38-96 samt Ved Skellet 28-38)

Jan Schjødt bød velkommen og foreslog PN som dirigent

Pkt. 1 Valg af dirigent.
Dirigenten konstaterede, at mødet var lovligt varslet og
gennemgik dagsordenen

PN valgt som dirigent.

Pkt. 2
Fremlæggelse af beretning for perioden siden sidst

møde.
Beretningen godkendt.
Beretning vedlagt.

Pkt. 3 Godkendelse af afdelingens driftsbudget for det
kommende år.
TTH gennemgik herefter forslaget til næste års
driftsbudget og anvendelsesbudgettet for de kom-
mende år samt orienterede om det afsluttede regn-
skab.

Budgettet viser underskud på bundlinjen, og det medfører
en huslejestigning.
Stigningen skyldes først og fremmest:

 Forøget henlæggelse til planlagt vedligeholdelse. Hjemtagelse af lån medfører yderligere udgifter til
renter og afdrag, men en reduktion i udgifterne til
afskrivning.

Budgetforslaget vil medføre en gennemsnitlig årlig stigning
i huslejen på 27,39 kr. pr. m2, svarende til ca. 261 kr. pr.
måned for et gennemsnitslejemål. Huslejestigningen er
gældende fra 1. juli 2025.

Indgående forslag til behandling under punkt 3 –
Godkendelse af afdelingens driftsbudget:
Fra afdelingsbestyrelsen er der indgået følgende for 
slag:
1. Forslag til udbygning af toilet og vaskerum til eksiste-

rende bryggers. Jf. vedlagte.

Budgettet godkendt

1. Forslag godkendt – forslaget til 
føres afdelingens råderetsregler
på samme vilkår som nuværende
råderet for nye køkkener. Alle ud 
gifter i dette råderetsarbejde på 
hviler den enkelte lejer, herunder
også projektering m.m.

Pkt. 4
Indgåede forslag til behandling under punkt 4  Ind 
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komne forslag:
Fra beboer er der indgået følgende forslag:

1. Forslag til opsætning af individuelle lade løsninger i
egen carport, jf. vedlagte

2. Forslag til ændring af vedligeholdsreglement i for-
hold til haver, jf. vedlagte

3. Forslag til oplæg til ordensregler, jf. vedlagte

Fra administrationen er der indgået følgende forslag

1. Forslag om muligheden for anvendelse af fuldmagt
på afdelingsmøder, jf. vedlagte

1. Forslag godkendt – det tillades indi 
viduelle lade løsninger såfremt el ka 
paciteten tillader det samt at opsæt 
ning/opnåelse af tilladelse til/ af indi 
viduel lademulighed udføres iht.
vedlagte bilag (Forslag fra afdelings 
mødet 2024 – 2 muligheder for indi 
viduel lademulighed)

2. Forslaget hører til under eventuelt,
emnet er drøftet og FMA orienterede
om kommunens Bolig Social hel 
hedsplanprojekt.

3. Forslaget hører til under eventuelt,
emnet er drøftet og FMA orienterede
om kommunens Bolig Social hel 
hedsplan.

1. Afstemning ved håndsopræk 
ning:
18 ja
24 nej

Forslag forkastet

Pkt. 5 Valg af andre medlemmer af afdelingsbestyrelsen og
suppleanter.
På valg: Allan Sørensen

Suppleanter:
På valg: Vivi Nielsen og Peter Rasmussen

Valgt til afdelingsbestyrelse:
Allan Sørensen

Valgt til suppleanter:
1. suppleant: Line Marie Sahlmann
2. suppleant: Peter Rasmussen

Pkt. 6 Valg af 2 repræsentanter til Antenneforeningen B42.
På valg: Jan Schjødt og Allan Sørensen

Repræsentanter til Antenneforeningen B42:
Jan Schjødt og Allan Sørensen

Pkt. 7 Eventuelt

Under evt. behandles følgende forslag
Fra beboer er der indgået følgende forslag:
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1. Forslag til fibernet, jf. vedlagte
2. Forslag til et team i afdelingen, jf. vedlagte
3. Forslag til et team vedr. indbrud m.m., jf. vedlagte

Vedr. renovering af døre og vinduer m.m.

Mødet slut kl. 11:00

1. FMA orienterede omkring fibernet
2. Afdelingen nedsætter selv et team
3. Afdelingen nedsætter selv et team

Emnet blev drøftet  Ved fejl og mangler
kontaktes Teknisk afdeling / TWC. TTH ind 
kalder afdelingsbestyrelsen til orientering
om status på renoveringen og der udsen 
des nyhedsbrev til beboerne. Link til tids 
planen for renoveringen på hjemmesiden er
defekt – Teknisk afdeling undersøger sagen
hurtigst muligt.



Der er den 28. januar 2025, fra beboer modtaget følgende forslag til afdelingsmøde i
afdeling 15:

1. At det skal være tilladt at opsætte individuelle lade løsninger i afdelingen i egen
carport. Den enkelte afholder selv samtlige udgifter.

MVH
Line Marie Sahlmann









ash
Rektangel


